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 !שלום לכולם

 

 כנס תמורות בענף חלב

החלב שהיה ענף חקלאי משמעותי ויציב לקיבוצי התנועה,  ענף

חקלאות אחרים( לענף חשוב וריווחי  עלול להפוך )כמו ענפי

כנס בנושא  פחות ואף מסוכן. השבוע קיים אגף הכלכלה

היערכות לתמורות בענף החלב, בהשתתפות הרכב מכובד של 

משק וכלכלה, נציגי התאחדות מועצת החלב  רפתנים, אנשי

בקר לחלב, הסביר את  אביתר דותן יו"ר ארגון מגדלי ועוד.

 מדיניות האירגון: לחתור באופן אקטיבי להסכם ששומר על

התכנון ועל מנגנון מחיר המטרה, על אף חסרונות ידועים שיש 

והתרחישים העתידיים, המסר העקרי  בהסכם. לאור ההסכם

 ויות והשקעות מושכלות, למצויינות ניהולית ומקצועית, בכדילהיערך לשותפ שיצא מתוך הכנס הוא הקריאה לקיבוצי התנועה

מבקשים מקיבוצי ויישובי התנועה לקחת אחריות, ללמוד את המציאות  אנו .לשמור על הדרך והערך בייצור חלב ומוצריו

ולהוביל את הרפת תוך ההתאמות הנדרשות להמשך ייצור חלב  החדשה

. מנגד עומדת התפרנסות בפריפריה ברווחיות שתאפשר המשך

ברפורמות" אל תשפכו את  "היו זהירים -קריאתנו לממשלה ולאוצר 

החקלאות  .הפרה עם החלב, את החקלאות וההתיישבות עם הרפורמה

 היא ספינה גדולה וכבדה שהרפורמות בה מחייבות תנועות מדודות

ומושכלות. תודה לגיל, לדובי )אגף כלכלה( ולשלמה רוף )מעג"ל( על 

 .ון והפקת הכנסאירג ,תכנון

 

 

 תמורות בכח אדם

בתנועה. מהלך זה הוא  נכנסה יונית לוריא, חברת ראש צורים, לתפקיד מנהלת גיוס ופיתוח משאבים השבוע

, לאחר שניסיון עבודה של גיוס 2019והתקציב  חלק מהשינויים במבנה האירגוני שסוכמו לקראת שנת העבודה

הביא לתוצאות מספקות. בראיה כוללת זו ההתארגנות המחודשת הקודמת, לא  משאבים במיקור חוץ, בשנה

הנוכחית בה אין הסתמכות  באיגום מקורות לתקציב התנועה, נועדה להתאים את פעילות התנועה למציאות שלנו

וישנה גם מגמה להפחית את נטל המיסוי התנועתי.  ,על "כספים קואליציוניים" )כפי שהיו לעיתים בעבר(

ג'רמי מייזל  אחראית גם על ריכוז נושא תקשורת פנימית וחיצונית של התנועה, בשיתוף עם יונית תהיהבמסגרת תפקידה, 

 (.ויח"צ שומרון )דוברות -)עלומים( מנהל אתר האינטרנט, ועם חברת זליגר

ן )אחראית התפקיד באופן זמני ביחד עם סנדרי פז את תפקידו בסוף החודש. אמיתי ינהל את-באגף המוסדות יסיים קינלי טור

צוות  עבודה מותאמת ומצומצמת. בחודשים הקרובים נקיים עם צוות היגוי )מנהלים ואנשי הפדגוגיה באגף(, בהתאם לתכנית

מותאם של מטרות ויעדים לאגף מוסדות החינוך, מיפוי  ממוסדות החינוך, נציגי מזכירויות קיבוצים ועוד(, תהליך של חידוד

 .מתאימות ליישוםוהדרכים ה צרכים, ובחינת המודל
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 'הכנס השמיני בהובלת 'בארות בנגב -שלום לך עזה 

שני הקרוב נתכנס בחדר האוכל של קיבוץ עלומים, כדי  ביום

ותמונת העתיד בכנס 'בארות בנגב'  לחבר שוב בין העבר, הווה

ובמבט אל העבר עם  המסורתי )השמיני!(. ה'מסע' יחל בברכות

זקוביץ',  פורת. פרופסור יאיר ח"כ אבי דיכטר, בהנחיית אמיתי

דרך סיפורי סבתא צילה עם הסופרת יהודית קציר, הצצה  דן גזית, ישוחחו עם נחום ברוכי. את העיסוק בהווה ינחה נחמיה רפל

המרתק של עמותת  החברתיות בעזה עם אורית פרלוב, חוקרת במכון לביטחון לאומי, ועד לסיפורה מאלפת לתוך הרשתות

וייחודי של סיורים בעוטף. זוהי הזדמנות להתכנס יחד,  עם המייסד יובל רוט. לקינוח יצאו מבחר מגוון'בדרך להחלמה' 

 !בואו בשמחה .פרטים באתר הקיבוץ הדתי. מקרוב את הסיפור המקומי והלאומי שלנו לראות, לשמוע ולהרגיש
 

 שלוחות –מטה עם מטה 

התנועה ביקר לפני כשבוע בקיבוץ שלוחות שחגג באביב  מטה

פגשנו קיבוץ שעלה על דרך הצמיחה,  .להיווסדו 70האחרון 

היחידה, לצד  וגאוות קיבוץ מופרט שמחדש את תחושת הערך

שמירה על ערבות הדדית ושירותי רווחה ברמה גבוהה למדי. 

מקדים חזינו במו עיננו בהתקדמות הבניה בשכונה  בסיור

יח"ד בשלבים  13חדשים ) החדשה הראשונה של נקלטים

עמדנו על  יח"ד הבאות. בדיון 40-שונים(, ובשטח המתוכנן לכ

מעמד אחד של חברות כיווני הקליטה ל –האתגרים  הדילמות

מערכת החינוך והמורכבות בשילוב ובמחויבות  מלאה ; אתגר

המעורב  ורצון להגיע לאיזון בין הצרכים השונים ועוד. בהיבט הכלכלי ניכר כי המשק עם שלפים ; אתגר השילוב הרב דורי

נות, אך עם זאת ברור כי חשיבה בטלטלות השנים האחרו )ההתפרנסות מאפיקי חקלאות מגוונים( הוא זה ששמר על שלוחות גם

פיננסית. היה מרגש  "עתידית דורשת היערכות חדשה ושונה, גידור סיכונים, ויצירת "כרית ביטחון אסטרטגית של חקלאות

 .ביחד" למול כל האתגרים" לראות קיבוץ שעובר מבלימה והישרדות לצמיחה, ועושה זאת
 

 כוחה של קהילה משלבת –נקודת מפגש 

ידיעה הצורבת על זריקת בקבוק תבערה להוסטל של רקע ה על

רחובות, היה זה בהחלט מענה חשוב וראוי  בריאות הנפש בעיר

מקצוע, נציגות יפה  לפגוש מעל מאתיים איש ואישה, אנשי

 מקיבוצי התנועה מהצפון ועד לדרום, הורים לאנשים עם צרכים

מיוחדים, וסתם מתעניינים, שהגיעו לכנס בנושא קהילה 

מיוחדים. המשתתפים זכו להיחשף  בת אנשים עם צרכיםמשל

הנחיצות הרבה  מעט ולחוש את כוחה של קהילה משלבת, את

שביכולתה של קהילה לחבק אל תוכה אנשים עם צרכים 

להפוך אותם לחלק אינטגרלי מהקהילה, מהיומיום.  ,מיוחדים

התרומה האדירה  -רים נגעו בסוגיות מכיוונים שוניםהנחתה את הערב בהמון פתיחות וחן, הדוב ,ליהיא לפיד, נשיאת שק"ל

של ההורים בידיעה שעתידם של ילדם זרוע באהבה  לקהילה עצמה, החשיבות עבור האנשים להיות חלק מקהילה, השמחה

והמוקפד.  אסף בית אריה, על האירוח החם –מרגש וטוב. תודה לקבוצת יבנה, ובראשם  ,ודאגה ועוד... היה חשוב, מלמד

ולקח חלק. אנו מקווים ורוצים להאמין שההדים  לעמותת שק"ל על השותפות הנהדרת, ותודה לכל מי שבא, תרם מזמנו תודה

הנהדרים הללו  בקהילות נוספות שיהפכו לבית, למקור תעסוקה או כל רעיון אחר, עבור האנשים של הכנס עוד יתנו אותותם

 .היא המקום הראוי והנכון עבורם-שקהילה היא
 

 שבת שלום,
 

 אמיתי פורת וחברי המזכירות הפעילה
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